
 

                                   

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 18/03/2020     

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας
            Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών
  
ΘΕΜΑ: «Καταστροφή κάδων κομποστοποίησης στην Καλαμάτα»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Όπως μας ενημερώνουν ντόπιοι κάτοικοι,  διαλυμένοι  είναι  οι  κάδοι κομποστοποίησης
κοντά στον ποταμό Νέδοντα, στην Καλαμάτα. Πλέον, οι εν λόγω κάδοι δεν επιτελούν το
έργο τους. Η σημασία της κομποστοποίησης είναι σοβαρή για την πατρίδα μας, καθώς,
οι ανάγκες των ελληνικών εδαφών σε οργανική ουσία είναι τεράστιες,  λόγω της πολύ
χαμηλής περιεκτικότητας σε σχετικά υλικά, της τάξης περίπου του 1%. Στη Γερμανία, για
παράδειγμα, όπου η περιεκτικότητα των εδαφών σε οργανική ουσία είναι 7-8%, η χώρα
έχει καταφύγει σε κομποστοποίηση για να ανεβάσει τη σχετική περιεκτικότητα σε ακόμη
πιο  υψηλά  επίπεδα.  Ένας  πρόσθετος  λόγος,  που  καθιστά  απαραίτητη  την
κομποστοποίηση στη χώρα μας, είναι το ότι, ποσοστό της τάξης του 35% των ελληνικών
εδαφών κινδυνεύουν να ερημοποιηθούν,  ενώ, με την εκτεταμένη χρήση του κομπόστ
αντιμετωπίζεται  η  εντεινόμενη  διάβρωση  των  εδαφών  και  καταστέλλονται  πολλά
φυτοπαθογόνα του εδάφους, 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Προτίθεσθε να αποκαταστήσετε τις βλάβες-ζημιές, που έχουν υποστεί οι κάδοι 
κομποστοποίησης στην ως άνω περιοχή;

2. Τι προτίθεσθε να πράξετε, προκειμένου η κομποστοποίηση να αποτελέσει μια από τις 
εναλλακτικές μεθόδους διαχείρισης των οργανικών αποβλήτων της χώρας και να 
εμπεδωθεί η σημασία της ως άνω μεθόδου στον εμπλουτισμό του εδάφους της 
Ελληνικής Επικράτειας με οργανικές ουσίες;

Ο Ερωτών Βουλευτής     
               

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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